



NEAZ

Certificate in Principles of New Engineering Contract (NEC) and Alternative Dispute Resolution

新工程合約(NEC)原理和替代性糾紛解決方法證書

The course content includes The "New Engineering Contract" (the NEC) is being promoted by the Hong Kong Government. The Course aims to familiarise the students on the NEC practice framework effectively on top of the students' knowledge and experience in running GCCs. Alongside with lecturing, interactive discussions will be conducted on the likely areas under NEC where construction disputes may arise, the potential issues, the parties' considerations and interests in this new contract form, and how disputes can be best resolved under NEC provisions for adjudication. To complement, the general principles and mechanisms of Alternative Dispute Resolution (ADR) such as construction specialised arbitration, mediation, adjudication and the use of expert witness will be introduced.

課程內容包括:香港政府正致力向建築業市場推介"新工程合約"(NEC)。本課程就學生已對 General Conditions of Contract (GCC) 認識的前題下,介紹NEC的基礎理念、人物框架,並以建築糾紛的預防和解決為重點,闡述GCC與NEC的有關條款和實務操作,使學生能產生對使用NEC的信心,並在較為陌生的糾紛預防和解決的範疇上,都能有把握的作出相關的管理。課程中同時會重點簡介建築業糾紛在法庭以外的另類糾紛解決程序(ADR),包括建築業仲裁、調解、審裁和專家証人。

Lecturer	Professionals
講師	專業人士
Medium of	Cantonese supported with English handouts
Instruction	廣東話,附以英文講義
授課語言	
Study Mode	Part-time evening 夜間部份時間制 : 19:00-22:00
課程制式	
Duration	3 hours x 6 sessions
授課期	3小時 x 6堂
Venue	HKIC, Kowloon Bay Campus, 44 Tai Yip Street, Kowloon Bay, Kowloon
上課地點	九龍 九龍灣大業街 44 號 香港建造學院 九龍灣院校
Admission	Knowledge in Contracts
Requirements	申請者需擁有合約方面的知識
入學條件	
Award of Certificate	Attended 5 sessions or above and passed the examination (candidates should give their answers in English)
證書頒發	出席課程5堂或以上及考試合格 (考試以英文作答)
Course Fee	\$3000
課程費用	
Enquiry	21009000 / 21009839
查詢課程	
Application Method	Please apply online on SPDC portal
報名方法	請透過建造專業進修院校的網上報名系統報名